

F. No. 6/22/2026-DGTR
Government of India
Department of Commerce
Ministry of Commerce & Industry
(Directorate General of Trade Remedies)

4th Floor, Jeevan Tara Building 5,
Parliament Street, New Delhi – 110001

Date: 31.07.2026

To,
All interested parties

Subject: PUC/PCN methodology in the anti-dumping investigation concerning imports of “Para Nonylphenol originating from Russia and Taiwan”.

1. Attention of all interested parties is invited to the above-mentioned investigation initiated vide Notification No. 6/22/2026-DGTR dated 23rd June 2026. The non-confidential version of the application filed by the domestic industry was shared with concerned interested parties vide Letter/Email dated 25th June 2026.
2. Whereby, the interested parties were granted an opportunity to present their comments on the scope of the product under consideration (PUC), and product control number (PCN) methodology, within a period of 15 days from the date of intimation, which ended on 10th July 2026.
3. The product under consideration (hereinafter referred to as “PUC”) was defined as under:

“The product under consideration is “Para Nonylphenol originating in or exported from Russia and Taiwan”. Para Nonylphenol is a chemical compound, also known as 4-nonylphenol. It is used as an intermediate in various chemical reactions. It is a transparent, viscous liquid produced by alkylating phenol. PNP is soluble in certain organic solvents but less soluble in water. The chemical formula and structure of PNP is C₁₅H₂₄O.”
4. No PCN methodology was proposed in the initiation notification.
5. No comments in regard to the scope of PUC and PCN have been received from any interested party and therefore the authority adopts the same scope of product under consideration as notified in the initiation Notification No.6/22/2026-DGTR dated 23rd June 2026 without any changes and no PCN methodology is adopted in this case.
6. This communication is limited to clarifying the scope of the product under consideration for which the present investigation is being conducted. This does not preclude interested parties from providing relevant information and evidence to substantiate their requests for exclusion for any particular product. The Authority shall decide the scope of the product under consideration for any measures recommended, after considering relevant information and evidence furnished by all interested parties during the course of the investigation.

Sd./-
(Y Jaya Priyadarshini)
Director
Email: dir13-dgtr@gov.in

檔 號：

保存年限：

駐印度代表處經濟組 函

地址：No. 34 Paschimi Marg, New
Delhi, India

承辦人：王允玠

電話：91-11-4607-7726

Email：ycwang2@sa.moea.gov.tw

受文者：經濟部國際貿易署

發文日期：中華民國115年8月3日

發文字號：竺經字第1150006125號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如文

主旨：有關印度商工部貿易救濟局(DGTR) 延長對進口之「對壬基酚(Para Nonylphenol)」問卷期限事，報請鈞察。

說明：

- 一、依據印度商工部貿易救濟局(DGTR)本(2026)年7月31日F. No. 6/22/2026-DGTR公告辦理(如附件)。
- 二、DGTR上揭公告說明問卷資料原訂於本年8月1日截止，現因應部分利害關係人請求而延長至本年8月11日。

正本：經濟部國際貿易署

副本：行政院經貿談判辦公室、經濟部國際貿易署雙邊貿易一組

F. No. 6/22/2026-DGTR
Government of India
Ministry of Commerce & Industry
Department of Commerce
Directorate General of Trade Remedies

4th Floor, Jeevan Tara Building,
Parliament Street, New Delhi - 110 001
Date: 31st July 2026

Case No. AD(OI) - 20/2026
SETU Case ID – AD/OI/ 023/2026

To

All Interested Parties,

Subject: Extension of the timeline for filing the questionnaire responses by the interested parties pertaining to the anti-dumping investigation concerning imports of “Para Nonylphenol originating in or exported from Russia and Taiwan”. - reg.

1. The Authority has initiated the subject investigation *vide* Initiation Notification No. 6/22/2026-DGTR, dated 23rd June, 2026.
2. Further, all interested parties were directed to file their questionnaire response within 37 days from the date of intimation of the email dated 25th June 2026, i.e. by 1st August, 2026.
3. However, certain interested parties have requested for extension of timelines for filing the questionnaire responses. The requests have been duly considered, and it has been decided to extend the timeline for filing the questionnaire responses by the interested parties till **11th August 2026.**
4. Since the trade remedial investigations are time-bound in nature, no further extension of time will be granted to file the questionnaire responses in the captioned subject matter.
5. This issues with the approval of the Designated Authority.

Sd/-
(Jaya Priyadarshini Yarikipati)
Director
Tel no. :011-23408701
Email: dir13-dgtr@gov.in

檔 號：

保存年限：

駐印度代表處經濟組 函

地址：No. 34 Paschimi Marg, New
Delhi, India

承辦人：王允玠

電話：91-11-4607-7726

Email：ycwang2@sa.moea.gov.tw

受文者：經濟部國際貿易署

發文日期：中華民國115年8月3日

發文字號：竺經字第1150006126號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如文

主旨：有關印度商工部貿易救濟局針對「對壬基酚(Para Nonylphenol)」反傾銷調查案之受調產品範圍(PUC)事，報請鈞察。

說明：

- 一、依據印度商工部貿易救濟局(DGTR)本(2025)年7月31日第 F. No. 6/22/2026-DGTR號通知辦理(如附件)。
- 二、上函DGTR表示，本案於本(115)年6月23日公告啟動調查，其受調產品(Product under Consideration(PUC))範圍及產品控制碼(Product Control Number(PCN))方法之意見提交截止日期為本年7月10日；因期限內未接獲任何利害關係人提出意見，DGTR爰認定無須就受調產品範圍進行調整，並維持展開調查公告所定之PUC範圍，本案亦不採用PCN方法。
- 三、受調產品範圍略以：對壬基酚(Para Nonylphenol，又稱 4-nonylphenol)，係由苯酚烷基化製成之透明黏稠液體，可溶於特定有機溶劑但難溶於水，化學式為C₁₅H₂₄O，用於各類化學反應之中間體。
- 四、DGTR並敘明，本次通知僅係釐清受調產品範圍，不排除利

害關係人於調查過程中就特定產品排除申請提出相關資料及佐證，受調產品範圍最終仍待調查機關審酌各方所提資料後於措施建議中確定。

正本：經濟部國際貿易署

副本：行政院經貿談判辦公室、經濟部國際貿易署雙邊貿易一組